
       Our Kids - Our School - Our PAC 

Parent Advisory Council 

 

Welcome PAC members!   
 
All University Hill Elementary School parents are members of the University Hill Parent 
Advisory Council (U-Hill PAC).  There are so many reasons to get involved in your PAC.  
 

* Be social -   Create friendships with other parents at the school.   
* Get informed -  Learn about what's happening at U-Hill Elementary. 
* Have a Voice -  Vote on PAC initiatives. 
* Volunteer -  Play an active role in activities in our children's school. 

 
So, what can you do to make your child's school even better?  Come to the next PAC 

meeting and find out.  Join us Friday, Sept 15, at 8:30 am in room 101.   

Together, we can make our children's U-Hill experience the best it can be!  See you there! 
 
Meanwhile, contact us at uhillpac@gmail.com or visit online at uhillpac.wordpress.com 
 

我们的孩子-我们的学校-我们的家长咨询委员会 

家长咨询委员会 （PAC） 

欢迎您，家长咨询委员会成员！ 

所有的 U-Hill 的学生家长都是家长咨询委员会（PAC） 的成员。请加入 PAC的各项活

动中来，好处多多： 

 与其他家长交流，成为我们学校社区的一员，结识更多朋友。 

 了解学校动态， 知晓学校的各项活动。 

 发表您的意见，对 PAC的动议投票。 

 在学校做志愿者，参与学校的活动。 

为了让我们的学校更美好，请于 9月 15号， 周五上午 8:30 来学校 101室参加我们这一

学年的第一次 PAC会议。我们大家一起努力，让我们的孩子有更好的学习环境。 

PAC的 email： uhillpac@gmail.com 

PAC的网站： uhillpac.wordpress.com 
  

mailto:uhillpac@gmail.com


학부모위원회 여러분 환영합니다! 

 

University Hill(이하 U-Hill) 초등학교 부모님 모두가 U-Hill 학부모위원회(U-Hill PAC)의 구성원 

이십니다. 학부모위원회에 참여하면 좋은 이유가 아주 많습니다. 

 

* 사교활동 -   다른 학부모님들과의 교류 가능 

* 학교정보 -   학교에서 진행되는 다양한 정보 취득 가능 

* 발언권 -   학부모위원회 의사결정에 참여 가능 

* 자원활동 -   우리 아이들 곁에서 다양한 활동 참여 가능. 

 

우리 아이들 학교를 어떻게 하면 더 좋은 학교로 만들 수 있을까요? 다음 학부모위원회 모임에 

오시면 됩니다! 

 

 일시 및 장소  :  2017.09.15(금) 오전 8 시 30 분  /  101 호 교실 

 

모두 함께 우리 아이들이 더욱 즐겁게 생활할 수 있는 학교로 만들어보아요! 꼭 참여해 주세요! 

 

언제라도 궁금한 점이 있으시면, uhillpac@gmail.com 또는 uhillpac.wordpress.com 사이트를 이용해 

주시기 바랍니다. 

 

감사합니다. 
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